
Dobrý deň prajem.. Tak káble som prevzal, a musím povedať že sú veľmi dobré.. Čo sa týka 

zvukovo hrajú oveľa lepšie ako pôvodné zlepšil sa bas aj priestor je oveľa lepší.. Takže som 

veľmi spokojný ešte raz ďakujem.. Hlinka  


